
Zpráva o zasedání Eurocities Environment Committee v Praze
(X/2003)
 
Praha řeší stejné problémy s kvalitou životního prostředí jako všechna velká města v Evropě. Je proto vítána možnost vyměnit si
zkušenosti a nápady, porovnat situaci v jednotlivých městech vč. koncepcí zaměřených na budoucnost, ale i hledat řešení formou
společných projektů a ovlivňovat z hlediska potřeb měst národní i mezinárodní strategie.
 
 
 

 

  

  

Souástí pracovního programu bylo pedstavení hostitelského msta. Praha prezentovala rozvojové zámry v oblasti životního

prostedí podle Strategického plánu a mezinárodní aktivity s uvedením píklad úspšných evropských projekt

(TRENDSETTER, HEAVEN, INTERACT). Dále byl pedstaven informaní systém o životním prostedí a jeho výstupy

oceované doma i v zahranií (roenky, CD, Atlas, internetový server ENVIS) a zapojení do pípravy projektu INSPIRE (využití

geografických dat). Bylo prezentováno i využití informaních technologií a dat o území pi loské povodni. Krokem

k prohloubení spolupráce s msty zemí nov pistupujících do EU byla prezentace REC CR. 

  

 fotografie z jednání Výboru:  

  

 

 

Dalšími tématy jednání byla problematika zpracování a poskytování informací o životním prostedí v. využití moderních

technologií, tvorba strategií mst v péi o ŽP, managementu v. využití metodik ízení a auditování (EMAS), opatení ke

snižování hluku podle nové smrnice, protipovodová problematika i ekologická výchova. Byl diskutován plán innosti na další

rok, zejména ve vztahu k dílím pracovním skupinám pro specifická témata a k píprav spolených projekt. 

  

Pracovní program byl doplnn i doprovodnými akcemi. V rámci exkurze navštívili úastníci nový tropický skleník Fata

Morgana v Pražské botanické zahrad v Troji a starou kanalizaní istírnu v Bubeni, dnes fungující jako Ekotechnické

muzeum. K problematice informatiky o životním prostedí byla pipravena výstava poster a podkladové materiály (roenky,

CD). Celou akci v. tematického zamení na informatiku o ŽP pipravil Magistrát hl. m. Prahy ve spolupráci nkolika odbor. 

  

 fotografie z doprovodné výstavy:  

  

 

 

Nejlepším ocenním od úastník bylo vyjádení, že Praha udlala od roku 1989 obrovský skok kupedu v péi o životní prostedí i

v poskytování informací, a že v nkterých oblastech se mohou další msta od Prahy pouit. Úspšná akce tak pispla k obrazu

msta v zahranií a je výzvou k pokraování v další oboustrann pínosné spolupráci. 

  

  

  

 Další informace k zasedání:  

  

 Ing. Jaroslav Šolc, odbor informatiky MHMP, jaroslav.solc@praha.eu  
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